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Protokół nr LVI/2022 

LVI Sesja w dniu 30 czerwca 2022 r., tryb hybrydowy 

Obrady rozpoczęto 9 czerwca 2022 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 16.00 tego samego 

dnia. 

Ustawowy skład Rady 21 radnych, obecnych 21 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1  

do protokołu. 

 

Radna Marzena Gajek - uczestnictwo zdalne 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

• Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

• Skarbnik Miasta –Kamila Wybraniec 

• Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

• Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta 

• Kierownicy Jednostek Organizacyjnych  

• Prezesi Miejskich Spółek Komunalnych 

• Mieszkańcy 

 

Ad. pkt 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek otworzył obrady LVI sesji Rady Miejskiej  

w Kętrzynie zwołanej zgodnie z art.20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym. Przewodniczący powitał 

zebranych. Poformował, że obsługę prawną zapewnia Mecenas Agnieszka Jakubowska,  

a protokólantem jest Irena  Małachowska. 

Ad. pkt 2 

Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

Przewodniczący rady odczytał wniosek Burmistrza Miasta o zmianę porządku obrad o treści:  

w związku ze złożonymi autopoprawkami wznosi o zmianę porządku obrad  w następujący sposób: 

pkt 5.1 porządku obrad przenosi się na pozycję 5.8, pkt 5.2 do 5.8 porządku obrad otrzymują 

odpowiednio numer od 5.1 do 5.8. Poprawka do porządku obrad została przyjęta 20 głosami „za”,  

1 głosie „wstrzymującym się”. 

Następnie Przewodniczący przeszedł do realizacji poniższego porządku obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

3. Raport o stanie Gminy Miejskiej Kętrzyn za 2021r. 

3.1. Debata nad raportem o stanie Gminy Miejskiej Kętrzyn. 

3.2. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta wotum zaufania za 2021r. 

4. Rozpatrzenie przez Radę Miejską w Kętrzynie sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2021r. i 

podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Kętrzyn. 

4.1. przedstawienie przez Burmistrza Miasta Kętrzyn sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu miasta za 2021r.  wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. odczytanie 

przez Przewodniczącego rady opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie  

o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Kętrzyn sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021r. 

4.2. odczytanie przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Kętrzynie w sprawie wykonania budżetu Miasta Kętrzyn za 2021r. oraz uchwały Komisji 

Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu  

za 2021r. 
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4.3. odczytanie przez Przewodniczącego rady opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie  

o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną wniosku o udzielenie absolutorium. 

4.4. otwarcie dyskusji dotyczącej sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu za 2021r. 

oraz informacji o stanie mienia komunalnego. 

4.5. dyskusja radnych, 

4.6. zamknięcie w drodze głosowania dyskusji nad rozpatrzeniem sprawozdania z wykonania budżetu 

Miasta Kętrzyn za 2021r. 

4.7. podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Miasta Kętrzyn za 2021r. 

4.8. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kętrzyn absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu miasta za 2021r. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

5.1. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego strażakom ratownikom OSP w Kętrzynie za udział  

w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu. 

5.2. zmiany Uchwały Nr LVI/327/18 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 5 lipca 2018 r. w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli nie wymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy 

Karta Nauczyciela. 

5.3. określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok szkolny 2022/2023 w Gminie Miejskiej Kętrzyn. 

5.4. wyboru Opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

5.5. zmieniająca Uchwałę Nr LIV/402/2022 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 28 kwietnia 2022 r. w sprawie 

zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Miasta Kętrzyn w sprawie Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu Miasta Kętrzyn na rok 2023 oraz wymagań, jakie powinien spełniać 

projekt budżetu obywatelskiego. 

5.6. zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033.  

5.7. zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022. 

5.8. przyznania dotacji celowych z budżetu miasta na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

6. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie z kontroli wykonania 

budżetu za 2021r. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kętrzynie  

oraz prac między sesjami. 

8. Zapytania do Burmistrza Miasta dotyczące złożonego sprawozdania. 

9. Odpowiedzi na zadane zapytania do Burmistrza Miasta. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona odpowiedź. 

12. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

13. Przyjęcie protokołu z LV sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 9 czerwca 2022r. 

14. Zamknięcie LVI sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

                 Ad. pkt 3. Raport o stanie Gminy Miejskiej Kętrzyn za 2021r. 

 

3.1 
Przewodniczący Rady Dariusz  Duczek poinformował, że na podstawie art. 28aa ust 7 ustawy  
o samorządzie gminnym nie wpłynęło żadne zgłoszenie mieszkańca do udziału w debacie. 
Przewodniczący Rady udzielił głosu Burmistrzowi Miasta Kętrzyn, który omówił Raport o stanie 
Gminy Miejskiej Kętrzyn za rok 2021 w formie prezentacji. Raport o stanie Gminy Miejskiej Kętrzyn 
stanowi zał. nr 2 do protokołu. 
Następnie Przewodniczący Rady zaprosił radnych do zabierania głosu. 
W toku debaty głos zabrali Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka oraz radni:  Zbigniew Nowak 
Wioletta Czech, Helena Szymkiewicz, Daniel Sapiński podkreślając w szczególności, że: 
Radna Wioletta Czech powiedziała…rok 2019 nic, rok 2020 nic, rok 2021 nic, co mogłoby dać 
spektakularną chlubę, są to puste lata…mamy rok 2021 i Pan nadal goni ul. Ogrodową, dogonił ją Pan 
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w 2022 ale tam nadal na Ogrodowej są dziury, nadal nic się nie dzieje.. kiedy to się stanie nie 
wiemy…Raport 2021 – miasto na wyciszeniu, działania na pół gwizdka, spółki mają się dobrze i to 
cieszy, w inwestycjach raczej cienko…Centrum Opiekuńczo – Mieszkalne..za 4 mln zł dla 23 osób…, 
to będzie inwestycja, która mieszkańcom Kętrzyna będzie bardzo potrzebna i czekam na 
otworzenie…Kętrzyn musi być miastem wygodnym dla mieszkańców, miastem sprzyjającym 
dobremu życiu…wciąż dużo nie wyremontowanych ulic, ale Pan idzie w ogrody…w planach 
inwestycyjnych mamy zagospodarowanie jeziorka …uważam, że to nie są najważniejsze potrzeby 
miasta.. ogród ekologiczny przy szpitalu tam już jest, kwestia zagospodarowania terenu….nie 
popieram takiego gospodarowania publicznym pieniędzmi.. 
Radny Zbigniew Nowak powiedział…„Czym  jest Raport o stanie Miasta? Według mnie Raport ma 
kilka funkcji. Po pierwsze Raport ma przedstawić stan realizacji strategii, programów, polityk czy 
budżetu obywatelskiego. Po drugie Raport jest zbiorem informacji o pracy Burmistrza w 2021 r.,  
i realizacji przez niego przyjętych oraz przez radę miasta kierunków rozwoju i zadań określonych  
w strategii, programach i politykach. Po trzecie Raport to kompendium wiedzy o stanie Miasta na 
koniec roku 2021…Pozytywnie należy ocenić realizację przez Burmistrza  Miasta współpracy  
z organizacjami pozarządowymi w zakresie realizacji rocznego programu i realizacji zadań 
publicznych przez te podmioty…Jak wynika z Raportu Rada Miejska na  15 sesjach podjęła 123 
uchwały. Uchwały zostały wykonane. Niemniej jednak pragnę zwrócić uwagę na, że organ nadzoru 
uchylił w całości cztery uchwały oraz w części także cztery... Z Raportu mieszkańcy powinni 
dowiedzieć się dlaczego w 2021 r. budżetu obywatelskiego nie realizowano i z jakiego powodu. .. 
Przedstawiając wyniki w  obszarze  bezpieczeństwa publicznego zawężono je do zaprezentowania 
wyników pracy Straży Miejskiej. Aby Raport dał odpowiedź na podstawowe pytanie o poziom 
bezpieczeństwa powinno się pokazać i podsumować statystykę, wynikającą z danych Policji i Straży 
Pożarnej. Zbyt skąpo zaprezentowano kwestię monitoringu i jego wpływu na stan bezpieczeństwa w 
mieście. Opisując ten obszar nie dowiemy się, czy Kętrzyn to bezpieczne miasto czy też nie. Nie 
dowiemy nic na temat charakterystyki zdarzeń w naszym mieście. Nie dowiemy się nic na temat, jak 
miasto przygotowane jest na wypadek zagrożenia zewnętrznego. Raport prezentuje tylko  gospodarkę 
odpadami komunalnymi wytwarzanymi przez mieszkańców. Ale przecież odpady wytwarzają nie 
tylko osoby fizyczne ale też podmioty funkcjonujące na terenie GMK. Tych podmiotów, jak wynika z 
Raportu jest 1800. Zatem czy Burmistrz posiada wiedzę jaką wielkość odpadów wytwarzają te 
podmioty? To, że Spółka „Komunalnik” oraz firma prywatna „Kuba” odbiera odpady od podmiotów 
nie stoi na drodze, by mieć i zaprezentować w Raporcie dane na ten temat… Opisując strukturę 
organizacyjną urzędu nie zaprezentowano  ilu urzędników jest zatrudnionych w Urzędzie Miasta i jak 
proces ten kształtuje się w latach 2019-2021. Politykę kadrową prowadzoną przez Burmistrza oceniam 
negatywnie. W mojej ocenie mamy do czynienia z przerostem w zatrudnieniu. Moje negatywne 
odczucie budzi  obsadzenie bez konkursu stanowiska audytora przez osobę nie mającą uprawnień do 
samodzielnego wykonywania funkcji. Etat audytora obsadzony ale audyt za 2021 rok wykonuje 
audytor zewnętrzny za odpowiednim wynagrodzeniem. Za to samo płaci się dwa razy…Z Raportu nie 
dowiemy się niczego z obszaru funkcjonowania spółek komunalnych ani niczego z działań Burmistrza 
pełniącego funkcje właścicielskie wobec spółek, co jest poważnym minusem… Oceniając Pana 
Burmistrza gospodarza muszę wspomnieć o tym, że miasto, jest ładne pod względem 
zagospodarowania przestrzeni, ale jest miastem nieco zaniedbanym. Wiele nieuporządkowanych 
obszarów…Budynek przy ul. Lanca. Budynek przy ul. Westerplatte 14, budynek przy ul. Pocztowej, 
ogrodzenie i teren po b. browarze, porośnięte trawą chodniki przy ul. Batorego, Mazowieckiej. 
Niesprzątane chodniki… Szkoda, że brak jest takiej osoby w Urzędzie, która spięłaby  informacje 
zawarte w Raporcie i nadała jej formę czasu przeszłego, wyeliminowała błędy (jest ich jak  
na dokument mający stanowić kompendium wiedzy o GMK za dużo, np. str. 16, 18, 42, 44, 46, 147, 
158, 159,)   i styl pisania. To sprawia, że Raport nie jest dokumentem ciekawym i atrakcyjnym, 
 a raczej nieco chaotycznym… Raport nie zawiera zakończenia, które zawierałoby  podsumowanie 
tego, o czym w Raporcie. Raport sprawia wrażenie bardziej wykonania kolejnego ustawowego 
obowiązku niż wielofunkcyjnego narzędzia pokazującego kierunki rozwoju miasta w przyszłości. 
Dobrze przygotowany Raport powinien posiadać zakończenie, czyli podsumowanie będące krótką 
zaprezentowaną wizją kierunku w którym rozwijać się będzie Kętrzyn. 
Radna Helena Szymkiewicz powiedziała…mamy przetrwać, gdybym jako nauczycielka miała ocenić 
raport, powiedziałbym nie na temat i postawiła dwóję…oceniam pracę bardzo źle, żadnych pomysłów 
na inwestycje w 2021 roku nie było, miał oddłużać, a teraz zadłużamy… w 2021roku Burmistrz 
zafundował podwyżki mieszkańcom, kredyty, brak budżetu obywatelskiego, stanowiska okupione 
wysokimi podwyżkami.. 
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Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka stwierdził...zawartość raportu - Państwo Radni nie wykonali 
swojej pracy domowej, proszę przekazać jak ten raport wykonać, w trakcie opracowywania raportu 
można wskazać… zgadzam się, że on ma swoje błędy, mienie i bezpieczeństwo to są różne sprawy,  
różne raporty, po które w ciągu roku można sięgnąć…jeżeli piszemy o Straży Miejskiej, to ona jest 
nasza, natomiast policja i OSP to są jednostki powiatowe. Nie ma nic o nadzorze właścicielskim,  
w wielu samorządach są biura nadzorcze, do końca roku za nadzór właścicielski odpowiadałem 
sam…na koszty nie można brać kredytów, tylko na inwestycje…patrząc na nasze zadłużenie to skąd 
mogliśmy wziąć na inwestycje, na więcej nas nie stać. 
Radny Daniel Sapiński powiedział…oceniam jako dokument czytelny, 2021r. - istotne dla mnie to 
powstanie Rady Młodzieżowej, wiąże nadzieję, że ta rada się rozwinie. Mam nadzieję, że ci młodzi 
ludzie są pomijani, działalność sportowa, kulturalna – bardzo na plus, zwłaszcza KCK zasługuje na 
dużą pochwałę. Muzeum i Miejska Biblioteka działają bardzo sprawnie. Brakuje szczegółowego 
wyszczególnienia tych osób, które tam działają, nie tylko liczby, bardziej opisy…obiekty sportowe na 
wysokim poziomie, warto  byłoby opisać to bardziej. MOPS - plusem jest ogrzewalnia i pomoc 
bezdomnym, jednak oczekiwałbym lepszej jakości… inwestycje, monitoring na plus.. zwiększono 
bezpieczeństwo poprzez wprowadzenie uchwały ograniczającej sprzedaż alkoholi. Obszary do 
poprawy…w przypadku inwestycji brakuje mi pomysłu na ścieżki rowerowe, tego potrzebują 
mieszkańcy…wiaty śmietnikowe i śmietniki do poprawy, istnieje potrzeba większego współdziałania. 
Zdaniem Radnego Tomasza Komorowskiego w 2021 roku zabrakło dyskusji w zakresie ustalania  
i planowania inwestycji. 
Radny Rafał Rypina stwierdził.., oceniam Raport obiektywnie, patrząc na szatę, wykonanie, to jest 
najlepszy jaki nam przedstawiono, wykonany bez kosztowo, za to wprost proporcjonalnie do raportu 
oceniam zachowanie Burmistrza…  
Pełny przebieg dyskusji został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie BIP Urzędu Miasta 

Kętrzyn. https://esesja.tv/transmisja/28084/sesja-rady-w-dniu-czwartek-30-czerwca-2022.htm 

3.2 
Przewodniczący Rady Dariusz Duczek odczytał projekt uchwały w  sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Miasta Kętrzyn wotum zaufania za 2021r. 
Przewodniczący Rady poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały powyższy 
projekt uchwały. Odczytał pozytywną opinię Burmistrza Miasta do projektu uchwały pod względem 
formalnoprawnym– stanowiącą zał. nr 3 do protokołu. 
Radni nie wnieśli poprawek do przedmiotowego projektu uchwały i Przewodniczący Rady przystąpił 
do jej podjęcia w głosowaniu imiennym. Jednocześnie informując, że podejmując przedmiotową 
uchwałę wymagana jest bezwzględna większość głosów ustawowego składu Rady tj. 11 radnych. 
W chwili zarządzenie głosowania na sali obecnych było 21 radnych. „za” przyjęciem uchwały 11 
radnych, 10 radnych „przeciw” i 0 radnych „wstrzymało się od głosu” – uchwała w sprawie 
udzielenia Burmistrzowi Miasta wotum zaufania za 2021r. -  została podjęta. 
Uchwała nr VLI/416/2022 w  sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kętrzyn wotum zaufania za 
2021r.wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 4 do protokołu. 
 

4. Rozpatrzenie przez Radę Miejską w Kętrzynie sprawozdania z wykonania budżetu miasta  
za 2021r. i podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Kętrzyn. 

4.1. 
Radni zapoznali się ze sprawozdaniem finansowym oraz sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta 
za 2021r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, przedstawionym przez Burmistrza Miasta 
Kętrzyn - stanowiące zał. nr 5 do protokołu. 

4.2. 
Przewodniczący rady Dariusz Duczek odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Olsztynie o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Kętrzyn sprawozdaniu z wykonania budżetu  
za 2021r. – zał. nr 6 do protokołu. 

4.3. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Biała odczytała opinię Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Kętrzynie w sprawie wykonania budżetu Miasta Kętrzyn za 2021r. oraz uchwałę Komisji 
Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu 
za 2021r.– zgodnie z zał. nr 7 do protokołu. 

4.4. 
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Przewodniczący rady Dariusz Duczek odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie  
o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną wniosku o udzielenie absolutorium - zgodnie z zał. nr 8  
do protokołu. 

4.5. 
Przewodniczący otworzył dyskusję dotycząca sprawozdania finansowego, sprawozdania  
z wykonania budżetu za 2021r. oraz informacji o stanie mienia komunalnego. 

4.6 Dyskusja  
W dyskusji udział wzięli radni: Zofia Waszkiewicz, Zbigniew Nowak i Dariusz Duczek 
Radna Zofia Waszkiewicz powiedziała…budżet to tylko liczby, cyfry wynik finansowy jest dodatni,  
a nadwyżka to ponad 10 mln zł…oszczędności w Urzędzie Miasta jakie zostały uzyskane  
to 672 800zł, dochody z CIT na poziomie 1,5 mln.. oświata i wychowanie to bardzo duże koszty, 
dotacje nie pokryły tych kosztów, wzrost kosztów utrzymania oświaty o prawie 6%...majątek spółek 
na 2021 rok 141 459 4448 zł, wartość majątku gminy poza spółkami to 65 mln 882 tyś, łącznie to 
ponad 207 mln.  
Przewodniczący rady Dariusz Duczek stwierdził, że rok 2021  to ciągle rok pandemiczny. Regionalna 
Izba Obrachunkowa i Komisja Rewizyjna są zgodne, że wszystko zostało wykonane poprawnie. 
Pełny przebieg dyskusji został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie BIP Urzędu Miasta 

Kętrzyn. https://esesja.tv/transmisja/28084/sesja-rady-w-dniu-czwartek-30-czerwca-2022.htm 

 
4.7 

Wobec braku innych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w drodze 
głosowania imiennego. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych - „Za” zamknięciem dyskusji oddano 21 głosów. 

4.8 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Kętrzyn za 2021r. Poinformował, że 

komisje stałe rady i Burmistrz Miasta opiniowały pozytywnie powyższy projekt uchwały. 

Wobec przeprowadzonego głosowania przy udziale 21 radnych obecnych na sali – oddano 12 głosów 

„za”; 0 głosów „przeciw”; 9 głosów „wstrzymujących się” – uchwała w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Kętrzyn za 2021 

rok została podjęta.  

Uchwała nr VLI/417/2022 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Kętrzyn za 2021 rok wraz  

z raportem głosowania stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

4.9 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta 

Kętrzyn absolutorium z tytułu wykonania budżetu miasta za 2021r.   

Przewodniczący Rady poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały powyższy 

projekt uchwały. Odczytał pozytywną opinię Burmistrza Miasta do projektu uchwały pod względem 

formalnoprawnym.  

Radni nie wnieśli poprawek do przedmiotowego projektu uchwały i Przewodniczący przystąpił do jej 

podjęcia w głosowaniu imiennym.  

Wobec przeprowadzonego głosowania przy udziale 21 radnych obecnych na sali – 12 głosów „za”;  

2 głosy „przeciw” i  7 głosów „wstrzymujących się” – uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Miasta Kętrzyn absolutorium z tytułu wykonania budżetu miasta za 2021 r. została podjęta.    

Uchwała nr XLI/296/2021 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta 

Kętrzyn absolutorium z tytułu wykonania budżetu miasta za 2021 r. wraz z raportem głosowania 

stanowi zał. nr  10 do protokołu.                              

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
5.1 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

strażakom ratownikom OSP w Kętrzynie za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, 
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szkoleniu lub ćwiczeniu. Przewodniczący odczytał autopoprawki Burmistrza do przedmiotowego 

projektu uchwały. Poinformował, że komisje stałe rady powyższy  projekt uchwały opiniowały 

pozytywnie. 

Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych w głosowaniu - jednogłośnie (21 głosów „za”)  

przyjęła autopoprawkę z dnia 29 czerwca 2021r. 

Następnie Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych w głosowaniu -  20 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” przyjęła autopoprawkę z dnia 30 czerwca 2021r. 

Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych w głosowaniu - jednogłośnie (21 głosów „za”)  

podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego strażakom ratownikom 

OSP w Kętrzynie za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu  

wraz z autopoprawkami. 
Uwag nie wniesiono.  
Uchwała wraz z autopoprawkami i raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 11  
do protokołu. 

5.2 
Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych w głosowaniu - jednogłośnie (21 głosów „za”)  
– podjęła uchwałę w sprawie  zmiany Uchwały Nr LVI/327/18 Rady Miejskiej w Kętrzynie  
z dnia 5 lipca 2018 r. w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli nie wymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta Nauczyciela. 
Przewodniczący rady poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 
projekt uchwały. Uwag nie wniesiono.  
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 12 do protokołu. 
 

5.3 

Następnie  rada w głosowaniu imiennym  przy udziale 21 radnych w głosowaniu - jednogłośnie  

(21 głosów „za”) – podjęła uchwałę w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa na rok 

szkolny 2022/2023 w Gminie Miejskiej Kętrzyn. 

Przewodniczący rady poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 
projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. 
Projekt uchwały wraz z  raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

5.4 
Następnie rada przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie wyboru Opiekuna Młodzieżowej Rady 
Miejskiej w Kętrzynie. Przewodniczący rady poinformowała, że komisje stałe rady pozytywnie 
zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały. Poinformował radnych, że z czterech  kandydatów 
zgłoszonych przez radę młodzieżową tylko Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel wyraził zgodę na zostanie 
opiekunem rady. 
Radny Zbigniew Nowak stwierdził…cała procedura została źle zaplanowana i przeprowadzona, nie 
pytano kandydatów o zgodę…zastanawiam się, czy organ wykonawczy powinien pełnić tą funkcję, 
złożyłem rezygnację ze względu na różnicę wieku. Uważam, że w gronie pedagogów na pewno  
są osoby, które lubią młodzież i będą bezstronne.  
Radny Tomasz Komorowski powiedział…zastanawiam się, czy jest sens podejmowania tej uchwały. 
Z-ca Burmistrza jest organem wykonawczym i może mieć wpływ na ich decyzje. 
Zdaniem Radnego Daniela Sapińskiego w posiedzeniu powinien uczestniczyć przedstawiciel 
Młodzieżowej Rady. 
Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych w głosowaniu: 9 głosów „za”, 9 głosów 
„przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się” – nie podjęła uchwały w sprawie wyboru Opiekuna 
Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kętrzynie. Rada głosowała kandydaturę Z- cy Burmistrza Macieja 
Wróbla. 
Uchwała wraz  raportem z przeprowadzonych głosowań stanowi zał. nr  14 do protokołu. 

5.5 
Rada w głosowaniu imiennym: 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 8 głosów „ wstrzymujących 
się”– podjęła uchwałę w sprawie  w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia  
30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 
Kętrzyn na lata 2022-2033. 
Przewodniczący rady poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 
projekt uchwały. Uwag nie wniesiono.  
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Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 15 do protokołu. 
5.6 

Przewodniczący rady poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 
projekt uchwały. Odczytał autopoprawkę do powyższego projektu uchwały. 
Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych - 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  
3 głosów „ wstrzymujących się” – przyjęła  autopoprawkę Burmistrza do projektu uchwały. 
Następnie  rada w głosowaniu imiennym: 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 8 głosów  
„ wstrzymujących się” –  podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie miasta  Kętrzyn  
na rok 2022 wraz z autopoprawką  
Projekt uchwały wraz z autopoprawką i  raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 16 
do protokołu. 

5.7 
 

Przewodniczący rady poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 
projekt uchwały. Odczytał autopoprawkę do powyższego projektu uchwały. 
Rada w głosowaniu imiennym przy udziale 21 radnych - 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  
4 głosów „ wstrzymujących się” – przyjęła  autopoprawkę Burmistrza do projektu uchwały. 
Następnie  rada w głosowaniu imiennym:  głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  głosów  

„ wstrzymujących się” –  podjęła uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowych z budżetu 

miasta na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką i  raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 17 
do protokołu. 

Ad. pkt 6. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie Alicja Biała przedstawiła 

sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie z kontroli wykonania budżetu  

za 2021r. – zał. nr 18 do protokołu. 

Ad. pkt 7. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kętrzynie oraz prac 

między sesjami  - stanowi zał. nr 19 do protokołu. 

Ad. pkt 8. 

Radni nie wnieśli zapytań do powyższego sprawozdania. 

Ad. pkt 9. 

W związku z brakiem zapytań do sprawozdania Burmistrz Ryszard Niedziółka nie udzielał 

odpowiedzi. 

Ad. pkt 10. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie wnieśli interpelacji i zapytań. 

Ad. pkt 11. 

Na poprzednie sesji nie wniesiono interpelacji i zapytań. 
Ad. pkt 12. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Radny Jerzy Baranowski zgłosił wniosek o naprawę ławki pomiędzy sądem, a Rondem im. Rotmistrza 
Pileckiego. 
Radna Marzena Gajek oświadczyła, że występuje z Klubu Radnych „Aktywny Samorząd” i będzie 
radną niezależną. 
Radny Zbigniew Nowak zwrócił uwagę na bark niektórych Zarządzeń Burmistrza w BIP.  
Mieszkaniec odczytał wnioski do Burmistrza Miasta. Przewodniczący rady pouczył mieszkańca,  
że sesja jest miejscem do kontaktowania się z radnymi, natomiast wnioski do Burmistrza Miasta 
powinno składać się w urzędzie, a nie na sesji. 

Ad. pkt 13. 
Protokół z LV sesji Rady Miejskiej z dnia 9 czerwca  2022 r. w głosowaniu imiennym został 
przyjęty jednogłośnie. Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 20 do protokołu. 

Ad. pkt 14. 

Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej  Dariusz Duczek zamknął LVI 

sesję Rady Miejskiej w Kętrzynie. 
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Pełny przebieg obrad LVI Sesji RM został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie BIP Urzędu 

Miasta Kętrzyn.  

https://esesja.tv/transmisja/28084/sesja-rady-w-dniu-czwartek-30-czerwca-2022.htm 
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